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Afspraken met Stichting Gebruikers de Brassershoeve

Op 21 april 2021 is hierop als volgt door de voorzitter van de Brassershoeve gereageerd:

We hadden afgesproken dat we jullie op de hoogte houden van het project heroriëntatie 
welzijnsaccommodaties. In het college is afgelopen week gesproken over de voortgang. Bij de 
behandeling van de Voorjaarsnota in de gemeenteraad (1 juli dit jaar) gaan we de gemeenteraad 
voorstellen om naast de Brassershoeve ook ’t Vuronger als wijkcentrum te behouden. Voor Versa is 
dit een goedlopend wijkcentrum en zij hebben naar aanleiding van de constructieve gesprekken met 
jullie geconcludeerd dat er binnen de Brassershoeve onvoldoende ruimte is om alle wijkgebonden 
activiteiten onder te kunnen brengen. Overigens zien wij een verdere samenwerking tussen jullie en 
Versa in de toekomst zeker als een meerwaarde voor de welzijnsactiviteiten in het dorp.

Mochten jullie nog vragen hebben ten aanzien van deze informatie, dan horen we dat natuurlijk 
graag. ’

‘Hartelijk bedankt voor de mail.
Op onze bestuur vergadering van donderdag 29 April gaan wij aandacht geven aan uw mail. 
Wij zullen u op de hoogte stellen van onze vragen aangaande de status van de Brassershoeve in de 
Gemeente Huizen.'

Zoals wij ook in ons overleg met jullie hebben besproken wordt ten aanzien van de Brassershoeve 
voorgesteld om, indien het beheer van de Brassershoeve na 2024 wordt voortgezet door de Stichting 
Gebruikers de Brassershoeve (waar we vanuit gaan), dit te regelen via een huurovereenkomst in 
plaats van de huidige gebruiksovereenkomst. Dit in verband met de Wet markt en overheid en de 
wens om voor alle gemeentelijke welzijnsaccommodaties een zelfde lijn te hanteren.

Na enkele constructieve gesprekken (fysiek en telefonisch) hebben we de volgende 
afspraken op 20 april 2021 schriftelijk met het bestuur van de Brassershoeve gedeeld:


